
 
 
 
 
 
 
无购物系列 纯玩品质游 | 全宿 4+5钻*舒适酒店 

入住成都市中心新良大酒店-春熙路对面 | 入住仙女山旅游度假区-仙女山依云酒店 

武隆-仙女风景区，天生三桥风景区+观光电梯 

重庆-洪崖洞夜景，李子坝轻轨站观轻轨穿楼 | 磁器口古镇/解放碑步行街 + 八一路好吃街 

成都-都江堰熊猫乐园 | 仰天窝广场 | 灌县古城 | 南桥 | 蓝眼泪 

宽窄巷子 | 锦里古街 | IFS成都国际金融中心 | 太古里 | 春熙路 

特色风味餐：陈麻婆豆腐（米其林餐厅），武隆三叶土鸡餐，青城四绝，中式合菜 
  

                                 

9天 7晚 成都+重庆武隆/天生三桥 双城游 

（洪崖洞/李子坝/都江堰/南桥/蓝眼泪） 
CN9CKQ 行程从 JUN 2025 起适用 

 
第一天 吉隆坡 - 成都  （机上用餐）   酒店：天府智选假日酒店或同级 4* 

集合于吉隆坡国际机场，办理登机手续后准备飞往成都天府机场，然后入住酒店休息。 
 

第二天 成都 - 重庆 - 洪崖洞（早/午/晚餐）  酒店：临空智选假日酒店或同级 4* 

早餐后，驱车前往山城重庆解锁立体交通的魔幻之都重庆。抵达后，享用午餐。接着游览洪崖洞，是重庆最具

代表性的城市地标之一，被誉为“现实版千与千寻”。它依山而建、临江而立，层层叠叠的吊脚楼从江边直通城市

上空，呈现出立体又奇幻的视觉效果。每当夜幕降临，灯光亮起，整座洪崖洞金碧辉煌，如梦似幻，吸引着无

数游客前来打卡拍照，是重庆夜景的灵魂之地。 



   
重庆 洪崖洞 洪崖洞夜景 

 

第三天 重庆 - 武隆 - 天坑三桥（含观光电梯）（早/午/晚餐）   酒店：仙女山依云酒店或同级 5* 

早餐后, 前往武隆。游览天生三桥风景区+观光电梯，是全国罕见的地质奇观生态型旅游区，属典型的喀斯特地貌。

景区以天龙桥、青龙桥、黑龙桥三座气势磅礴的石拱桥称奇于世，属亚洲最大的天生桥群。张艺谋曾在这里拍

摄了《满城尽带黄金甲》是整部电影唯一的外景拍摄地点，也是《变形金刚 4》《三生三世十里桃花》电影版的

外景拍摄地。晚餐后，入住仙女山依云酒店。 
 

   
天生三桥 观光电梯 仙女山依云酒店 

 

 

第四天 仙女山森林公园（含小火车）磁器口古镇（早/午餐） 酒店：丽怡酒店（解放碑）或同級 4* 

早餐后，前往武隆游览仙女风景区（含小火车）其草场面积近万公顷，凡春夏，但见蓝天白云，草绿如茵，鸟

语花香，牛羊成群，一派生机，有高山牧场之誉。之后游览磁器口古镇-自明、清时期以来磁器口一直是重要的

水陆码头，为嘉陵江下游物资集散地。晚上前往解放碑步行街+八一路好吃街 自由逛街。 
 

   
天生三桥-仙女风景区 磁器口古镇 解放碑步行街 

 

第五天 重庆 (体验轻轨穿楼) – 成都 – 都江堰（早/午/晚餐）   酒店：都江堰悦蓝里酒店或同级 4*  

早餐后，前往李子坝轻轨站观轻轨穿+体验轻轨穿楼(乘坐较场口-李子坝) , 因“轨道穿楼而过”成为蜚声中外的“打

卡车站”。随着李子坝轻轨穿楼而过走红后，为方便游客更好地观看和拍摄轻轨穿楼的震撼场景，当地相关部门

在轻轨站下方修建了一个 1200 多平方米的观景平台-轻轨站观景台拍照。午餐后，驱车前往成都都江堰。 
 

   
李子坝轻轨站观轻轨穿 李子坝轻轨站 轻轨站观景台拍照 



第六天 都江堰 - 仰天窝广场 - 灌县古城 - 南桥蓝眼泪（早/午餐）  酒店：都江堰悦蓝里酒店或同级 4* 

早餐后，前往都江堰熊猫乐园，中国大熊猫保护研究中心都江堰基地（又名熊猫乐园）。接着参观蜀工博物馆。

午餐后，前往仰天窝广场大熊猫自拍艺术品雕塑所处的仰天窝广场，就位于天府绿道源头，广场周围风景秀丽

是游客休闲观光的好去处。过后前往灌县古城被誉为“山水入怀、生活道场的灌县古城，以厚重的文化积淀、特

有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客，主要景点有南桥、西街、文庙、水利府、杨柳河等等。

夜晚的南桥宛如一位优雅的少女，静静等待着识货的旅人。伴随着柔和的灯光，南桥的身影在水面上轻轻摇曳，

仿佛在诉说着这个城市的故事。南桥蓝眼泪带给人别样的意境，吸引了来自国内外的众多游客打卡拍照。 
 

   
都江堰熊猫乐园 仰天窝广场 南桥蓝眼泪 

 

第七天 都江堰 - 宽窄巷子 - 锦里古街 – 成都（早/午/晚餐）   酒店：新良大酒店或同级或同级 4* 

早餐后，前往位于成都市郫都区的川菜博物馆参观含小吃，深入了解百味的川菜文化。川菜博物馆是全球唯一

一个以菜系文化为主题的博物馆。接着前往宽窄巷子先后获中国特色商业步行街、四川省历史文化名街、成都

新十景、四川十大最美街道等称号。后前往锦里古街成都著名的历史文化街区之一，始建于西汉时期经过多次

修缮和扩建，保留了许多明清时期的建筑风貌和传统文化氛围。晚餐品尝陈麻婆豆腐（米其林餐厅） 
 

   
川菜博物馆 宽窄巷子 锦里古街 

 

第八天 成都 - 吉隆坡（早餐） 

早餐后，自由闲逛至晚上集合时间！从酒店就能步行可达太古里/春熙路/IFS。太古里一座集合了时尚购物、餐

饮、文化艺术和商务办公等多功能于一体的现代化城市综合体。IFS 成都国际金融中心和成都最大的商业街春熙

路。后前往机场飞返吉隆玻。 
 

   

太古里 IFS 成都国际金融中心 春熙路 
 

第九天 抵达吉隆坡（机上用餐） 
 
保证自费：人民币 RMB 450/人 - 城上天幕观景台+天府双塔+交子环+下浩里老街 
 

推荐自费：人民币 RMB 300/人 - 四川鸳鸯火锅+川剧变脸晚会 
 
备注：行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客需注意以下事项：在公司无法控制的情况下行程可能更改。 

指定城市的住宿需视客房供应情况而定。行程顺序可能更改。不同团体可能合并成一团。 

若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。 



9D7N CHENGDU+CHONGQING WULONG/THREE NATURAL BRIDGES  
HONGYADONG/LIZIBA/DUJIANGYAN/NANQIAO/BLUE TEARS 

CN9CKQ Itinerary effective from JUN 2025 
 
DAY 1: KUALA LUMPUR-CHENGDU (MOB)  
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to depart for Chengdu Tianfu Airport. Upon arrival, transfer to the 
hotel. 
 
DAY 2: CHENGDU-CHONGQING-HONGYADONG (B/L/D)  
After breakfast, embark to the mountainous city of Chongqing, known as the “magical city of three-dimensional transportation.” 
Upon arrival, enjoy lunch. Then, visit HongYa Dong, one of Chongqing’s most iconic landmarks, often referred to as the “real-life 
Spirited Away.” Built along the hillside and perched by the river, its multi-layered stilt houses stretch from the riverside up into the 
city skyline, presenting a three-dimensional and fantastic visual effect. When night falls and the lights come on, Hong Ya Dong 
transforms into a dazzling spectacle of gold and brilliance, dreamlike and enchanting. It draws countless visitors who come to 
snap photos and experience the essence of Chongqing’s mesmerizing nightscape. 
 
DAY 3: CHONGQING-WULONG-THREE NATURAL BRIDGES (B/L/D)  
After breakfast, head to Wulong and visit the Three Natural Bridges Scenic Area (include sightseeing elevator). This eco-
tourism site is a rare geological wonder in China, showcasing a typical karst landscape. The scenic area is renowned for its three 
majestic natural stone arch bridges: Tianlong Bridge, Qinglong Bridge, and Heilong Bridge which form the largest natural bridge 
cluster in Asia. Acclaimed director Zhang Yimou chose this location as the sole outdoor filming site for Curse of the Golden Flower. 
It also served as a filming location for movies such as Transformers 4 and Eternal Love. After dinner, check in at the Evian Hotel 
on Fairy Mountain. 
 
DAY 4: FAIRY MOUNTAIN NATIONAL FOREST PARK-CIQIKOU ANCIENT TOWN (B/L/-) 
After breakfast, visit the Fairy Mountain National Scenic Area (ride mini train include). The grassland spans nearly 10,000 
hectares. In spring and summer, under blue sky and white clouds, the lush green meadows, fragrant flowers, birdsong, and herds 
of cattle and sheep create a vibrant and idyllic scene, earning it the reputation of an alpine pasture. Then, visit Ciqikou Ancient 
Town, which has been an important land-and-water transportation hub since the Ming and Qing dynasties. In the evening, head 
to Jiefangbei Pedestrian Street and Bayi Road Gourmet Street for free time to stroll, shop, and enjoy local delicacies. 
 
DAY 5: CHONGQING-CHENGDU-DUJIANGYAN (B/L/D) 
After breakfast, head to watch the light rail passing through Liziba Light Rail Station and experience the famous train-
through-building ride (ride from Jiaochangkou to Liziba). This unique station gained international fame for the surreal sight 
of the light rail passing directly through a residential building, making it a must-visit photo spot. As Liziba became increasingly 
popular, a 1,200 square meter viewing platform- Liziba Viewing Platform was built beneath the station to offer visitors a better 
vantage point to watch and capture the spectacular moment of the train passing through the building. After lunch, drive to 
Dujiangyan in Chengdu. 
 
DAY 6: DUJIANGYAN- YANGTIANWO PLAZA- GUANXIAN ANCIENT TOWN- NANQIAO BLUE TEARS (B/L/-) 
After breakfast, visit the Dujiangyan Panda Base, part of the China Conservation and Research Center for the Giant Panda-also 
called Panda Park. Next, visit the Shu Gong Museum. After lunch, head to Yangtianwo Square, home to the iconic Giant Panda 
Selfie Sculpture. Located at the source of the Tianfu Greenway, the square is surrounded by beautiful scenery, making it an ideal 
spot for leisure and sightseeing. Continue to Guanxian Ancient Town, known as “a land embraced by mountains and water, a 
place where life and philosophy intertwine.” Key attractions include Nanqiao (South Bridge), West Street, Confucian Temple, 
Water Conservancy Hall and Yangliu River. At night, Nanqiao transforms into a graceful maiden, quietly waiting for travelers who 
appreciate its beauty. Under the soft glow of lights, the bridge casts a gentle reflection on the river, as if whispering the stories of 
the city. The blue tears of the Nanqiao create a dreamlike ambiance, attracting countless visitors from across the country and 
around the world to take photos and soak in the atmosphere. 
 
DAY 7: DUJIANGYAN- KUANZHAI ALLEY- JINLI ANCIENT STREET (B/L/D) 
After breakfast, visit the Sichuan Cuisine Museum located in Pidu District, Chengdu. Included tastings of local snacks and offers 
a deep dive into the diverse flavors and rich cultural heritage of Sichuan cuisine. It is the world’s only museum dedicated to the 
culture of a regional cuisine. Next, head to Kuanzhai Alley, a celebrated cultural landmark that has received multiple titles such 
as "China's Specialty Commercial Pedestrian Street," "Sichuan Historic and Cultural Street," one of the "New Top Ten Sights of 
Chengdu," and one of "Sichuan's Ten Most Beautiful Streets." Next, visit Jinli Ancient Street, one of Chengdu’s most famous 
historical and retaining the architectural style and cultural essence of the Ming and Qing dynasties. In the evening, enjoy dinner 
at the Michelin-listed Chenmapo Sichuan Restaurant. 
 
DAY 8: CHENGDU- KUALA LUMPUR (B) 
After breakfast, enjoy free time to explore at your own pace until the evening meeting time. From the hotel, you can easily walk to 
Taikoo Li, Chunxi Road, and Chengdu IFS. Taikoo Li is a modern urban complex that blends fashion shopping, dining, arts 
and culture, and business into one vibrant destination. Chengdu IFS and Chunxi Road, the largest commercial street in Chengdu, 
offer endless options for shopping and leisure. Later, transfer to the airport for your flight back to Kuala Lumpur. 
 
DAY 9: ARRIVE AT KUALA LUMPUR (MOB) 
 
Compulsory Optional tour: RMB 450/pax 
City Skyline Observation Deck, Tianfu Twin Towers, Jiaozi Huan, and Xiahaoli Old Street 
 
Optional tour: RMB 300/pax 
Sichuan Yuan-Yang Hotpot Dinner + Sichuan Opera Face-Changing Performance 
 
 
Remarks. Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions. 
Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control. 
Accommodation in designated cities is subject to room availability. Sequence of itinerary may be subject to change. Different tour groups may be merged. 
Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions. 


